
 
Skolebestyrelsesmøde tirsdag den 24.2.2025 

 

Tilstede 

Skolebestyrelsen: Anna Finderup, Inge Marie Kromann, Jan Secher Mortensen, Maria Elisabeth Nissen Jensen, Almir 

Mesanovic og Line Kastorp Kok 

Medarbejdere: Jette Dueholm Rokkjær, Tinus Emil Møller Pedersen, Hans Lunde,  

Ledelsen: Lasse Fisker, Niels Møller, Anne Thidemann og Inge Johanne Andersen 

 
Afbud 
Elevråd:  Dina Jaghnoune 5A, Rania Jaghnoune 7B 

 

Referat 

1. Godkendelse af referat og dagsorden (5 min.) 

Godkendt med en ændring i dagsordenen til mødet dd.. Punkt 7 rykkes op under punkt 4. 

 

2. Meddelelser (10 min.) 

• 10. klassestilbuddet nedlægges fra 2030 (minus efterskolerne) 

 

• I forældrerådet i SFO er der fokus på at rekruttere flere til rådet og at udvikle på aktiviteterne 

 

• Alle elever har fået nye chromebooks i denne uge – udleveringen er gået godt 

 

 

• Vi har oprettet en Instragramprofil for skolen for at blive mere synlige og tilgængelige i forældregruppen 

og for nye forældre 

 

• Skakdagen før vinterferien var virkelig god og viste, hvad Vestergårdsskolen kan og er. Det anbefales at 

bestyrelsen ser indslaget på UltraNyt 

 

• Vi får en ny specialklasse pr. 1.4 for elever med fra 2.-4. klasse 

 

• Fokusskolen bliver en specialklasse fra kommende skoleår 

 

• Skolen har haft en elev med til Pangeadysten. Vi havde to elever udtaget til dysten. Dysten er for elever, 

som er rigtig dygtige til matematik. 2136 elever fra 44 kommuner dystede sammen 

 

• Klubben er åben i 12-pausen. Det er et rigtig godt tiltag, som skaber gode aktiviteter i 12-pausen 

 

3. Fra elevrådet (5 min.) 

Intet nyt fra elevrådet. Ledelsen vil frem mod kommende møde være undersøgende på om de kan være med 

den første time fremadrettet. 

 

4. Hvad kan vi gøre for at styrke børns digitale dannelse og fællesskaber – opsamling på drøftelser og 

beslutning om næste skridt (45 min.) 

Referaterne fra gruppedrøftelserne er sendt ud til skolebestyrelsens medlemmer som bilag til referatet. 

De refleksionsspørgsmål, som vi tog afsæt i var: 

 

Hvad skal vi sikre os at få svar på fra eleverne omkring digital dannelse på Vestergårdsskolen? 



 
Digital dannelse bliver en del af folderen ”Omsorg for fællesskaberne” 

• Hvilke anbefalinger til skal vi have til forældrerådene 

 

Beslutning om indhold og form på næste skolebestyrelsesmøde ift. temaet digital dannelse med          

forældrerådene 

• Vi laver samme proces med kontaktforældrene, som vi havde på forrige møde. 

• Hans Lunde er inviteret med til mødet. 

Jan peger på, at det vil være godt at få kontaktforældrene med på banen omkring loppemarkedet. Vi tager det 

med til mødet med kontaktforældrene. 

 

5. Aftensmad (15 min.) 

 

6. 1. udkast til rekrutteringsstrategi og drøftelse af mulige tiltag (35 min.) 

Inge Johanne omdelte 1. udkast til strategipapir på området. Efterfølgende drøftede vi, hvad skolebestyrelsen 

ser som de første skridt for øget rekruttering til skolen. Teamet dagsordensættes på ét af de kommende 

møder igen. Ledelsen orienterer om de næste skridt på mødet. 

 

7. Evt. (5 min.) 

Indbydelse til Skoleudviklingssamtalen d. 30.3.2025 kl. 8.30-10.30 udleveret. Der er desværre ingen forældre, 

som kan deltage i samtalen. 

 

Inge Johanne Andersen 

referent 

Punkter til kommende møder 

d. 26.3.2025 

• Økonomi (Peter Behnk deltager i punktet) 

o regnskab 2024 

o budget 2025 

o Omstillingsmidlerne 

• Digital dannelse – drøftelse med forældrerådene  

d. 30.4.2025 

• Skoleårets planlægning 

• Bredere børnefællesskaber  

• Opfølgning på valg til skolebestyrelsen 

Til senere møder 

• Rekruttering til skolestart 

 

 


